
 

  

 

 

 

Aan: Het College van Burgemeester en wethouders 

 

’s-Hertogenbosch, 18 oktober 2023 

 

Betreft: Art. 71 RvO vragen:  

 

Weer ernstig en heftig vuurwerkoverlast in de Maaspoort en andere wijken en dorpen in onze gemeente 

 

Geacht College, 

 

De laatste tijd is er weer veel vuurwerkoverlast in onze gemeente zoals in Rosmalen, Engelen en ook weer in de 

wijk de Maaspoort. Deze overlast heeft een enorme impact op mens en dier. Jaarlijks komt dit probleem 

landelijk terug en zou dan ook door de landelijke overheid opgelost dienen te worden. De hulpverleners zullen 

straks ook wel weer gaan merken wat voor impact vuurwerk op de uitoefening van hun taken zal gaan krijgen. 

In diverse steden in Nederland probeert men de aanpak van vuurwerkoverlast verder te verbeteren. 

Zij doen dit onder meer door het vuurwerkdetectiesysteem in te zetten en dit blijkt bij evaluatie een 

waardevolle inzet te zijn geweest. Er kan met de opgedane informatie uit het systeem beter worden 

geanticipeerd op de overlast. De kosten van het systeem blijken wel relatief hoog te zijn, maar gelet op het 

maatschappelijke dilemma rondom vuurwerk zijn deze aanvaardbaar. Mogelijk met handhaving te laten 

aansluiten op de metingen zou dat een mogelijk en betere aanpak van de overlast kunnen zijn. 

Ook kan het helpen om vuurwerkoverlast te beperken door tijdig onze inwoners er op te attenderen en ervan 

te doordringen dat handhaving niet een taak is van de gemeente alleen. Dus als inwoners iets verdachts zien, 

hun vragen dat te melden. 

Het melden van vuurwerkoverlast is dus een manier om in beeld te krijgen waar de overlast plaatsvindt om 

vervolgens gerichte surveillance in te zetten met behulp van het vuurwerkdetectiesysteem. 

De pakkans is weliswaar vaak niet groot omdat na de melding de vogel al gevlogen is als de politie of de boa op 

plaats delict is arriveert. 

Daarnaast is het een landelijk probleem dat er blijkbaar onvoldoende politie- of boa capaciteit is. 

 

Ondanks dat ik er van overtuigd ben dat u er alles aan doet om vuurwerkoverlast terug te dringen voel ik mij 

toch genoodzaakt om voor de vele verontruste en bezorgde inwoners enkele schriftelijke vragen te stellen. 

Ik stuur hierbij een facebookbericht van een zeer verontruste bewoner over vuurwerkoverlast met name 

gericht op de Maaspoort.  

Kijk maar eens naar de vele boze en verontruste reacties in de “Maaspoort Groep” op Facebook (zie foto). 

De situatie die we eerder hebben gehad qua vuurwerkoverlast in de Maaspoort moet zich niet gaan herhalen.  

 

• Bent u op de hoogte van de vuurwerkoverlast in de diverse wijken en dorpen van onze gemeente en 

specifiek in de wijk de Maaspoort? Bent u bereid maatregelen te nemen ter voorkoming daarvan? Zo 

ja , welke maatregelen zijn dat dan? 

• Hoeveel meldingen van vuurwerkoverlast zijn er inmiddels bij u bekend uit de Maaspoort en uit 

andere wijken en dorpen  en hoeveel boetes zijn er uitgedeeld? 

• Is er voldoende politie- of boa capaciteit om in te zetten voor handhaving op dit onderwerp, en kunt u 

prioriteit geven aan mogelijk gerichte handhaving tegen de vuurwerkoverlast? Zo nee, wat is die 

capaciteit nu en wat is dan het handhavingstekort? 

• Lopen er verzoeken of aanvragen van uw kant richting de overheid om voor uitbreiding van politie- of 

boa capaciteit in aanmerking te komen? Zo ja, om hoeveel uitbreiding gaat het dan? 

• Wat vindt u van het inzetten van een vuurwerkdetectiesysteem in die gebieden waar veel 

vuurwerkoverlast voorkomt, of doet u dat inmiddels al? Zo niet bent u bereid dat detectiesysteem aan 

te gaan schaffen om daarna in te gaan zetten? 

 



• Is het een idee dat u vroegtijdig onze inwoners gaat benaderen over dat ook zij een signalerende rol 

kunnen vervullen bij het terugdringen van vuurwerkoverlast door tijdig meldingen te doen van 

overlast en verdachte situaties, zodat het niet alleen een gemeentelijke taak is?  

• Kunnen er zo mogelijk nu ook al vuurwerkvrije zones worden ingesteld in die gebieden waar overlast 

veel en vaak voorkomt, zoals nu gebeurt voor en rond de jaarwisseling? 

 

 

Joep Gersjes, Fractievoorzitter VOOR Den Bosch 

 

 

 

 

 

 


